
Taulov den.  23.10.2023  

  

  

Dagsorden for bestyrelsesmøde d. 23-10-2023 kl. 19:00 på Skærbæk Vandværk  

 Til stede:  Erling- Per- Bjarne- Charley- Lykke Sommer    Gæst: Torben 

Punkter på dagsordenen:   

Værkets drift: 

 Rep. af defekt anboringsbøjle ud for Adelvej nr. 4 løb op i 15.000, -kr. være var det på 

Elmevej 2 hvor arbejdet løb op i 30.000, - kr. plus asfaltarbejde til ca. 6.000, -kr. Så er 

det årlige efter4syn af vandværket bestilt men ikke udført endnu. Vi har fået ført et dræn 

over vores rent-vands-bassin samt langs den nordlige og østlige del af 

vandværksbygningen. Der er blevet lagt en ny forsyningsledning fra Kolding Landevej 78 

til forsyningsgrænsen til Skærbæk Vandværk, og den fungerer nu som både Børup 

Vandværks forsyningsledning samt nødforbindelse til Skærbæk Vandværk. Børup 

Vandværks forsyningsledning slutter nu ved den målestation der er opstillet over for 

Skærbækvej nr. 88.Det er derfor aftalt med Fa. Kommune at de 3 forbrugere vi havde 

efter målestationen overgår til Skærbæk Vandværk. Vi har også fået skiftet 4 stk. 

hovedventiler ud for Kolding Landevej nr. 78 samt 1 stk. ved Skærbækvej nr. 72 og en på 

hjørnet af Kolding Landevej -Skærbækvejen, som skal bruges i forbindelse med 

motorvejsprojektet. Vedr. hovedventiler samt forsyningsledninger er der konstateret at 

når der skal lukkes for de forskellige områder er det ikke altid at ventiler lige er til at finde 

og hvis de findes, er de ikke altid gangbare, det er ret tidskrævende at få fundet samt 

renoveret disse ventiler, så Torben ville gerne vide hvor meget denne opgave skal 

prioriteres. Nød forbindelsen til Skærbæk Vandværk er færdig. 

TreFor nødforsyning: Erling har haft kontakt til rette vedkommende hos TreFor, og fundet 

ud af, at der kan etableres NØDFORBINDELSE inden for 1 time uden særlig 

prøvetagning, og dette er accepteret af Fredericia Kommune. 

BNBO: Vi tager det op igen i 2024 

Renovering af Lindevej: Vi undersøger om det kan renoveres for en overkommelig pris. 

Økonomi:  

Per informerer: Økonomien har det fint og vi følger budgettet. 

Nye Takster: Vi overvejer en forhøjelse at vores priser, som først kan træde i kraft i 2025 

Vores investeringsplan blev gennemgået og fandt nye punkter der kommer på. 

Eventuelt.   

Dato for næste bestyrelsesmøde: Per vender tilbage med datoer. 

      


